

EDITOR'S PICKS | CHOIX DE LA RÉDACTRICE

Missoni, MIS



Kirk & Kirk, Horace



Fysh, F2084 S407



It can make a strong statement as the main colour in an optical frame, but it will also pair well with complementary colours including green, blue, black, white and metallic tones.

In addition to its "happy" energy, the colour is also based in the traditional periwinkle blues that are often found in the natural world and in wellness, with lilac, lavender, and periwinkle plants offering a balm to the chaotic times we are living through.

Since 2000, the Pantone Color Institute has chosen a Color of the Year to highlight global trends and the prevailing zeitgeist. The selection tends to influence product development and purchasing decisions in multiple industries, including eyewear, fashion, home furnishings, and industrial design, as well as product packaging and graphic design.

May you have a Very Peri 2022! ■

Une monture optique de couleur Very Peri aura un effet percutant, mais cette teinte s'agencera tout aussi bien à des couleurs complémentaires comme le vert, le bleu, le noir, le blanc ainsi qu'à des tons métalliques.

En plus de déborder d'énergie, Very Peri s'inspire des bleus pervenche traditionnels que l'on retrouve dans la nature et que l'on associe au bien-être. Tout comme le lilas et la lavande, la pervenche nous apaise dans le chaos actuel.

Depuis 2000, le Pantone Color Institute choisit une couleur de l'année pour souligner les tendances mondiales et l'air du temps. La couleur retenue tend à influencer le développement des produits et les décisions d'achat dans de nombreux secteurs, notamment la lunetterie, la mode, l'aménagement, le design industriel, l'emballage des produits et la conception graphique.

Je vous souhaite une année 2022 Very Peri ! ■